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Weet u nog waarom de A9 uit het dorp is verwijderd ? Omdat de woningen er te dicht bij stonden en het zeer ongezond is 
zo dicht bij een snelweg te wonen, zeker met hoofdzakelijk westen wind. 
Daarbij komt nu ook nog het belachelijke PFAS verwerk plan. 
Het aantal beoogde woningen en de opbrengst is volgens mij al lang bereikt, immers in Quatrebras staan heel veel meer 
woningen dan in de plannen gepland stonden, met alle gevolgen van dien. Op Schuilhoeve is het met het ook op Schiphol, 
nog slechter om te gaan wonen en te voetballen. 
Dus verplaats de sportvelden zoals afgesproken en realiseer een afgepikt park op de locatie Schuilhoeve terrein. 
Zo denk ik er over, maar in de raad en bij Forza denken ze blijkbaar ALLEEN voor verkiezingen aan bewoners. 

Erik Hoogenboom. 


